
Protokół Nr 4/2019_2020 z posiedzenia Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 50 
w Lublinie z dnia 17.06.2020 r. 

 
W dniu 17.06.2020 roku odbyło się czwarte spotkanie Rady Rodziców Szkoły Podstawowej 
nr 50 w roku szkolnym 2019/2020. W zebraniu uczestniczył Pan Dyrektor Szkoły Ryszard 
Pawka. Ze względu na stan pandemii spotkanie odbyło się w formie wideokonferencji 
w aplikacji MS Teams. Na zebraniu stawiło się 16 osób z Rady Rodziców. 
Poniżej prezentujemy Państwu kwestie poruszone na zebraniu. 
 

1. Wydział Oświaty i Wychowania w Lublinie przystąpił do prac mających na celu 
ujednolicenie form zdalnego nauczania we wszystkich szkołach podlegających 
jego nadzorowi. W maju i na początku czerwca prowadzony był przez Microsoft 
i Wydział Informatyki cykl webinariów dla dyrektorów i nauczycieli Decyzja o wyborze 
jednolitego w całym Lublinie programu do nauczania ma zapaść na spotkaniu 
dyrektorów 19 czerwca 2020 roku. Rekomendowaną przez Wydział Informatyczny 
UM Lublin formą nauczania jest zastosowanie technologii Microsoft. Już teraz 
uczniowie i nauczyciele mogą korzystać z pakietu Office 365, w skład którego 
wchodzi m.in. MS Teams – aplikacja, dzięki której zostało przeprowadzone 
protokołowane zebranie Rady Rodziców. Aplikacje oferowane przez Microsoft są 
intuicyjne i łatwe w obsłudze. W przypadku przesłanek stwierdzających nową falę 
pandemii, od 15 sierpnia zostanie przeprowadzony intensywny kurs dla nauczycieli 
przygotowujący ich do pracy nad nową technologią w celu prowadzenia lekcji on-line. 
Webinaria będą dostępne także dla rodziców. Zdalne nauczanie w roku szkolnym 
2019/2020, przejawiające się na ogół w formie prowadzenia lekcji 
korespondencyjnie, wymusza zmianę regulaminu szkoły, w którym między innymi 
zostanie ustalona cykliczność spotkań, terminy zadawania prac domowych, czas 
prowadzenia zajęć, sposób oceny pracy nauczycieli mniej kluczowych przedmiotów, 
takich jak wychowanie fizyczne, plastyka, muzyka, technika, religia itp. Nauczyciele 
będą zobowiązani do zastosowania jednolitych rozwiązań w trakcie prowadzenia 
webinariów lekcyjnych we wszystkich szkołach podlegających jurysdykcji Wydziału 
Oświaty i Wychowania w Lublinie. 

2. Egzaminy klas ósmych wg informacji pana Dyrektora odbyły się ze stuprocentową 
frekwencją i z zachowaniem należytych środków bezpieczeństwa, bez żadnych 
zakłóceń. 

3. Zakończenie roku szkolnego 2019/2020 i rozdanie świadectw w naszej szkole 
odbędzie się według następujących zasad. Świadectwa szkolne są dokumentem, 
który może być przechowywany przez ucznia lub szkołę. W przypadku uczniów, 
którzy przenoszą się do innych szkół (w tym na Berylową), świadectwa będzie można 
odebrać z sekretariatu. Dla klas 1-7 ze względów bezpieczeństwa i minimalizacji 
liczby kontaktów osobistych oficjalne rozdanie świadectw z uroczystą oprawą jest 
przesunięte na wrzesień 2020 roku, aczkolwiek w razie potrzeby świadectwa będą 
do odbioru w godzinach pracy sekretariatu. W przypadku klas ósmych granicznym 
terminem złożenia świadectw do szkół średnich jest 10 lipca 2020 roku. W związku z 
tym wychowawcy spotkają się z uczniami w grupach maksymalnie liczących 12 osób 
w celu wręczenia świadectw. Podczas spotkania nastąpi także wpis do księgi 
absolwenta. Wyniki egzaminów ósmych klas będą znane pod koniec lipca, zatem 
dostarczenie zaświadczenia o wyniku egzaminów klas ósmych będzie można 
odebrać i złożyć w szkole średniej po ogłoszeniu wyników. 

4. Pan Dyrektor apeluje do uczniów klas ósmych i uczniów przenoszonych do innych 
szkół o zwroty materiałów przed końcem roku szkolnego (między innymi książek 
do biblioteki, strojów sportowych). 



5. Ze względu na poluzowanie obostrzeń związanych z pandemią rzeczy z szatni 
można odbierać w godzinach konsultacji, ale z zachowaniem zasad 
bezpieczeństwa. Szkoła jest na wpół otwarta. 

6. Poruszona została kwestia zasad wewnątrzszkolnego systemu oceniania. Rada 
Rodziców apeluje, by we wszystkich szkołach ujednolicić ten system w celu 
umożliwienia równego startu uczniom różnych szkół podstawowych składających 
dokumenty do szkół średnich. Rada Rodziców została poproszona przez Dyrektora 
Szkoły o zgłoszenie potrzeby wewnętrznej ewaluacji zasad oceniania. Komisja 
ewaluacyjna złożona będzie z rodziców i nauczycieli. Rodzice zasygnalizowali, że 
ewaluacji wymagają też zasady oceniania przez nauczycieli danego przedmiotu. 
W sierpniu zostaną wybrane tematy do ewaluacji (są tematy obligatoryjnie narzucone 
przez kuratorium oświaty, ministerstwo edukacji, ale można zgłaszać tematy 
fakultatywne). Jeśli komisja ewaluacyjna przepracuje w naszej szkole nowe zasady 
ocen do końca pierwszego półrocza roku szkolnego 2020/2021, nowy statut szkoły 
będzie można zmienić od drugiego semestru. Rada Rodziców zwróci się z pismami: 
do Dyrekcji Szkoły o udział w pracach ewaluacyjnych nad systemem oceniania 
w szkole oraz do Wydziału Oświaty i Wychowania w Lublinie w sprawie powołania 
komisji rewizyjnej i ewaluacyjnej, której członkami zostaną nauczyciele 
i przedstawiciele Rad Rodziców wszystkich szkół na terenie Lublina, a efektem prac 
komisji będzie wypracowanie standardów, transparentności i sprawiedliwości zasad 
oceniania w poszczególnych placówkach. 

7. Boisko szkolne przy ulicy Szczecińskiej wymaga skoszenia trawy. Ani Wydział 
Gospodarki Komunalnej, ani Rada Dzielnicy Węglin-Południe nie mają na to środków 
w budżecie bądź nie mogą podjąć szybkiej decyzji o ich przyznaniu. Rada Rodziców 
w ramach akcji społecznej w dniu 18 czerwca 2020 roku dokonała wykoszenia trawy, 
koszt paliwa do prywatnej kosiarki jednego z rodziców wyniósł ok. 30 zł i zostanie 
pokryty z funduszu RR. Bardzo dziękujemy Państwu Wallner za to zaangażowanie. 

8. Mamy informację zwrotną w sprawie progów zwalniających przy szkole. Rada 
Dzielnicy przegłosowała projekt negatywnie ze względu na brak środków w Urzędzie 
Miasta, który zakładał, że Rada Dzielnicy przeznaczy na ten cel własne środki 
z rezerwy celowej. Możemy ponownie zwrócić się z pismem do Wydziału Mobilności 
jako rodzice i mieszkańcy dzielnicy, w tej sprawie. Alternatywnym rozwiązaniem jest 
złożenie projektu w ramach Budżetu Obywatelskiego na montaż progów 
zwalniających, który potem w głosowaniu wymagałby ok. 800 głosów poparcia.  

9. Przy wjeździe na parking szkoły został zamontowany szlaban. Czekamy na 
instalację znaku informującego o godzinach otwarcia szlabanu (6-22). 

10. Rada Rodziców została poproszona o wyrażenie opinii w sprawie oceny dorobku 
zawodowego nauczycieli: 

 Agnieszka Wróblewska – nauczyciel stażysta (wychowawca 
świetlicy) 

 Hanna Stefaniuk-Bojar – nauczyciel stażysta (psycholog) 

 Marlena Szopa – nauczyciel stażysta (nauczyciel j. polskiego) 

 Anna Jasińska – nauczyciel kontraktowy (wychowawca świetlicy) 

 Anna Trzos-Mularczyk – nauczyciel kontraktowy (nauczyciel religii) 
Rekomendujemy, by o zamiarze oceny dorobku poinformować Radę Rodziców 
z odpowiednim wyprzedzeniem (np. kwiecień-maj danego roku), co pozwoli na 
zebranie głosów, argumentów, opinii, sporządzenie dokumentu oraz ewentualne 
zebranie podpisów rodziców (o ile są wymagane). 

11. W sprawie Regulaminu Szkolnego Klubu Wolontariusza przewodnicząca 
skontaktuje się bezpośrednio z nauczycielem odpowiedzialnym w celu przekazania 
uwag rodziców – rodzice uważają, że 20h zaangażowania to za duże wymaganie, 
w niektórych formach wolontariatu nie ma możliwości wypracowania aż tyle godzin. 
Regulamin powinien być zatwierdzony i wejść w życie od września. 



12. Od nowego roku szkolnego Rada Rodziców będzie miała nowy rachunek 
bankowy do wpłat i rozliczeń związanych ze swoją działalnością. Powodem są 
kwestie opłat i prowizji za prowadzenie konta w Alior Banku. Nowy numer konta 
zostanie podany do wiadomości rodziców (na razie funkcjonuje dotychczasowy 
numer rachunku). Równolegle złożyliśmy wniosek o zwrot prowizji za prowadzenie 
rachunku (zwłaszcza w okresie pandemii, gdzie wpłaty były znikome) i otrzymaliśmy 
uznanie z banku w wysokości 150 złotych. Przypominamy, że fundusz Rady 
Rodziców jest zasilany Państwa dobrowolnymi składkami, które jednak sprawiają, że 
Rada Rodziców może wspierać działalność statutową szkoły, zatem bardzo prosimy 
o dokonywanie wpłat. 

13. Rada Rodziców dysponuje 200 sztukami torb z Patronem szkoły, które zostały 
zaprojektowane na uroczystość beatyfikacji Stefana Kardynała Wyszyńskiego – 
Prymasa Tysiąclecia (uroczystość ze względu na obecną sytuację pandemiczną 
została przełożona). Chętne klasy mogą zebrać środki i nabyć torby w cenie 8 zł. 
Część toreb możemy przekazać jako promocja szkoły, na nagrody w konkursach. 

14. Wakacyjne półkolonie w naszej szkole odbędą się z obostrzeniami związanymi ze 
stanem pandemicznym. Zajęcia pływania ze względu na obostrzenia i zamknięcie 
szkolnego basenu do odwołania nie będą się odbywały w placówce, niemniej jednak 
organizator półkolonii zapewnia aktywności zgodnie z tematem zajęć. Organizatorem 
półkolonii jest Wodna Akademia Pauliny Barzyckiej https://wodnaakademia.pl/. 
Zainteresowanych półkoloniami zachęcamy do bezpośredniego kontaktu 
z organizatorem. 

15. W listopadzie 2019 roku Rada Rodziców zgłosiła usprawnienia dotyczące 
funkcjonowania dziennika elektronicznego. Jedną z oczekiwanych 
funkcjonalności jest utworzenie roli klasowego przedstawiciela do Rady Rodziców, 
która to osoba miałaby uprawnienia do wysyłania maili do rodziców w danej klasie. 
Obecnie brakuje grupy osób zdefiniowanych jako Rada Rodziców, gdzie byliby sami 
przedstawiciele klasowi do RR. Do grupy Rada Rodziców wychowawcy wprowadzili 
wszystkie osoby z trójek klasowych, zatem maile wysyłane są do trójek klasowych 
poszczególnych oddziałów, a nie tylko do przedstawicieli do RR. Sprawa zostanie 
zgłoszona do osoby administrującej dziennikiem w naszej szkole. 

16. Rada Rodziców przeanalizowała oferty ubezpieczeń NNW skierowanych przez 
poszczególne Towarzystwa Ubezpieczeniowe. Kwestie do ustalenia 
z poszczególnymi TU, które okażą się pomocne w rekomendacji ubezpieczyciela na 
kolejny rok szkolny, to dostarczenie przez TU statystyk, jakie zdarzenia objęte 
ubezpieczeniem zdarzają się najczęściej i najrzadziej (np. proste urazy kostek, 
nadgarstków, kradzieże w szatniach), w jakich TU są wypłacane rekompensaty za 
szkody „bólowe”, czyli wypłata za stres i ból, który nie jest związany z fizycznym 
uszczerbkiem na zdrowiu (np. siniakiem), w jakich TU mamy do czynienia 
z ubezpieczeniem na wypadek ukąszenia kleszcza, użądlenia przez pszczoły, osy 
itp.(zdarzenie musi być poświadczone przez lekarza). Decyzja o wyborze wariantu 
ubezpieczenia zostanie podjęta przed końcem roku po otrzymaniu statystyk zdarzeń 
i wysokościach wypłat za ostatnio rok. 
Aktualne ubezpieczenie w Hestii obowiązuje do jeszcze do 31 sierpnia 2020, 
warunki są na stronie szkoły w zakładce Ubezpieczenia, proszę pamiętać, żeby 
w razie wypadku zgłaszać się do lekarza i dokumentować zdarzenia (także 
zdjęciami), by potem wystąpić o wypłatę świadczenia. 
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